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Geachte raadsleden, 

 

1. Verschillende bewoners van de Koestraat in Zwolle1 maken zich zorgen over het verwijderen van 

vergunninghoudersplekken in hun straat (bijlage 1 bij het raadsvoorstel, Parkeerstrategie Zwolle 

2040, p. 43) en over het mogelijk intrekken van hun parkeervergunningen. Zie ook mijn brief van 

3 mei jl. aan uw college, die tot nog toe nooit inhoudelijk beantwoord is. De portefeuillehouder 

heeft gesprekken afgehouden. De bewoners willen meedenken, maar daarbij dan ook serieus 

genomen worden. De bewoners zijn niet overal tegen om het tegen zijn; geopperde alternatieven 

zijn niet in gespreksverslagen terug te vinden, dit terwijl uw gemeente participatie hoog in het 

vaandel heeft staan. De start van het hele proces was trouwens al vals: een gemeentelijke 

bijeenkomst over fietsveiligheid bleek te gaan over parkeren. 

 

2. Inhoudelijk het volgende: als de Koestraat een doorgaande fietsstraat wordt, wordt de 

verkeersveiligheid niet per se groter. Denk aan de problematiek van de elektrische fietsen, de 

speed-pedelecs, de fatbikes, en dergelijke. De huidige parkeerplekken vormen nog een buffer 

tegen hoge snelheden; zonder die plekken zal de overlast van op hoge snelheid rijdende fietsen 

en scooters e.d. van mensen zonder binding met de binnenstad of met de detailhandel, alleen 

maar toenemen. Een eerder door de bewoners genoemd alternatief is een doorgaande fietsroute 
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